
Referat af Bestyrelsesmøde den 29. september 2009-10-23 

 

Dagsorden 

1. Godkendelse af referat af 10. marts 2009 

2. Vedligeholdelse/beskæring af fælles arealer 

3. Vedligeholdelse af legepladser 

4. Orientering ang. sti mod syd 

5. Orientering ang. sendemast 

6. Evt. 

 

ad 1: Referatet blev godkendt. 

 

ad 2: Der blev lavet to lister: a) Det, der skal ned/beskæres nu og b) Det, der skal 

ned/beskæres senere 

 

a) 

• de to yderste træer ved fællesarealet i Syd fældes og stubfræses 

• ”Trekanten” ved nr. 93/indkørsel til Skovgården: beskæres, så det kommer til 

at gå til 0,5 m inden for lygtepælene 

• Ud mod Skovgårdsvænget, hovedvejen, beskæres til 0,5 m inden for 

lygtepælene 

• Beplantning ud for nr. 129: beskæres til 1,5 m fra flisekanten. 

b) 

• De sidste to træ på fællesarealet i Syd behandles senere 

• Beplantningen ved legepladsen i midten behandles senere 

• Legepladsen i Nord: Beplantningen ind mod nr. 109 behandles senere 

 

Det blev drøftet, at lave et forslag om beskæring af det, som ikke beskæres nu, og 

sende det med ud sammen med indkaldelsen til generalforsamlingen. 

 

Hans fik til opgave at indhente tilbud på beskæring mm. og bestille hos Nygaard. 

 



ad 3) Det blev besluttet at gøre følgende: 

Gyngestativerne i Syd/Nord: der indkøbes slanger til kæderne (Søren har denne 

opgave) 

 Legehus i Syd: males med træbeskyttelse 

 Bord-/bænkesæt i Syd: kasseres (Legepladsudvalget) 

 Basketballplader:  

• Syd/mellem: forbliver, som de er 

• Nord: pladen udskiftes (Legepladsudvalget) 

Gyngehest i Nord: pladen udskiftes (Legepladsudvalget) 

Vippen på mellem: kasseres (Legepladsudvalget) 

Klatrestativ (mellem) : trætrin udskiftes, det skal males med træbeskyttelse, og sandet 

skal udskiftes (Legepladsudvalget) 

 

Det blev vedtaget at spørge Syd, om de vil have en ny legeplads. 

 

Det blev drøftet, hvem der ansvarlig for vedligeholdelse af legepladserne. Ansvaret 

blev fordelt på følgende måde: 

Syd: Søren og Kasper 

Mellem: Søren Fanø og Erik 

Nord: Peter, Søren, Jørgen og Brian 

Søren ville kontakte Erik, Kasper og Søren Fanø for at høre, om de er indforståede. 

 

ad 4) Der blev orienteret om, at stiprojektet nu er i offentlig høring, med den 28. oktober 

som indsigelsesfrist. Seks uger efter udløbet af denne frist påbegyndes arbejdet, hvis 

der ikke er betydningsfulde indsigelser. 

 

ad 5) Der blev forevist billeder af sendemasten og den foreslåede position. Søren 

orienterede om, at han indgivet klage over placeringen og foreslået en alternativ 

placering på Tranbjerg Varmeværks skorsten. 

 

ad 6) Under eventuelt orienterede Hans om økonomien. Det medførte blandt andet debat 

om, hvorvidt kontingentet skal nedsættes eller fastholdes. Endvidere orienterede Hans 



om, at han stopper som kasserer til generalforsamlingen næste år. Det drøftedes, om 

der var forslag til en ny kasserer. 

 

 Derudover snakkede vi om mailinglisten, som blev foreslået på generalforsamlingen. 

Kun få har meldt sig til, men der var enighed om, at det er en god idé. Det er en god 

måde at kunne komme i kontakt med hinanden. Som eksempler nævntes den nye sti 

mod naboerne i syd og sendemasten. 

 

Til stede: Søren (67), Hans (55), Peter (107), Brian (123) og Jørgen (125) 

 

Referent: Brian, nr. 129 


